
Kandidaat-notarissen, ze vormen (mede) 
de toekomst van het notariële vak.  
Hoe ervaren zij hun vak? Ze vertellen  
over hun vak tijdens een kopje koffie.

wie

waar

koff ie?

Irene van Dijk
kandidaat-notaris bij Van Heeswijk 
Notarissen in Rotterdam
Groene thee

‘Ik drink eigenlijk helemaal 
geen koffie, maar altijd 
groene thee en aan het eind 
van de middag earl grey.  
Op kantoor ben ik geen 
uitzondering, we hebben veel 
theedrinkers. In februari 2011 
ben ik bij Van Heeswijk Nota-
rissen begonnen. Het was heel 
moeilijk een baan te vinden 
als kandidaat-notaris. Ik heb 
zelfs nog gekeken naar de 
rechterlijke macht, hoewel 
mijn voorkeur duidelijk bij 
het notariaat lag. De vacature 
bij Van Heeswijk sloot perfect 
aan bij wat ik wilde: werken 
bij een middelgroot kantoor 
in Rotterdam.’

‘Mijn voorkeur voor het 
notariaat ontstond al op  
de middelbare school. In de 
vijfde klas heb ik een snuffel-
stage gelopen bij het kantoor 
uit het dorp waar ik woonde. 
Dat beviel heel goed, ik zag 

van alles van het notariaat. 
Mocht onder meer bij het 
passeren van akten zitten en 
telefoontjes beantwoorden. 
Tijdens mijn rechtenstudie 
heb ik ook af en toe gewerkt 
op datzelfde kantoor en nog 
altijd heb ik goed contact  
met de notaris. Hij was zelfs 
bij mijn buluitreiking.’ 

‘Bij Van Heeswijk zit ik sinds 
deze zomer op de commer-
ciële vastgoedpraktijk. 
Daarvoor op de afdeling 
veilingen. Dat was interessant, 
omdat je van begin tot eind  
bij een dossier betrokken bent. 
Je start het op, hebt contact 
met de debiteuren, probeert  
in overleg een oplossing te 
vinden en wikkelt het dossier 
af. Na vierenhalf jaar heb ik 
bewust gekozen voor de stap 
naar een andere afdeling. 
Nieuwe notaris, andere 
collega’s waar je nauw mee 

samenwerkt en een nieuwe 
werkplek. Ik maakte liever  
de stap binnen kantoor, dan 
dat ik naar een ander kantoor 
zou gaan.’

‘Ik ben nu een jaar secretaris 
van de Ring Rotterdam. Het 
stokje heb ik overgenomen 
van een collega die het op 
haar beurt ook al overnam 
van een collega. Ik wilde 
graag meer betrokken raken 
bij het vak en het ontstaan  
van diverse regelgeving.  
Ook hoor je op vergaderingen 
hoe het bij andere kantoren 
gaat. Nu zie ik wat de beroeps-
organisatie allemaal doet  
voor haar leden. Als bestuur 
proberen we dat uit te dragen.  
Toch blijft het, zelfs voor een 
grote ring als Rotterdam, een 
uitdaging zo veel mogelijk 
(kandidaat-)notarissen naar 
de vergaderingen te lokken.’ 

‘Na vierenhalf jaar heb ik 
bewust gekozen voor de stap 
naar een andere afdeling’

Koffie?
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